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POROČEVALEC: Peter Ložar, župan Občine Trzin 
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OBRAZLOŽITEV: 

 

V skladu z 39. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 16/22 

– uradno prečiščeno besedilo) občinski svet po določitvi dnevnega reda seje, najprej odloča o sprejemu 

zapisnika prejšnje seje in vseh drugih zapisnikih. Član sveta lahko poda pripombe k zapisniku prejšnje 

seje in zahteva, da se zapisnik ustrezno spremeni in dopolni. O utemeljenosti sprememb in dopolnitev 

odloči svet. Zapisnik se sprejme z ugotovitvijo, da nanj niso bile podane pripombe, lahko pa se sprejme 

ustrezno spremenjen in dopolnjen s sprejetimi pripombami.  

 

Po sprejemu se zapisnik objavi na spletnih straneh občine.  

 

Zapisnik 7. redne seje je v prilogi.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Na podlagi Poslovnika Občinskega sveta Občine Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 16/22 – uradno 

prečiščeno besedilo) je Občinski svet Občine Trzin na 8. redni seji, dne 6. decembra 2023, sprejel 

naslednji  

SKLEP 

 

Zapisnik 7. redne seje Občinskega sveta Občine Trzin, z dne 25. 10. 2023, se sprejme in potrdi.  

 

 

Številka: 900-0017/2023                      Župan Občine Trzin 

Datum: 6. 12. 2023                           Peter LOŽAR, l. r. 



Zapisnik 7. redne seje: 

 

OBČINA TRZIN 

Občinski svet 

 

Številka zadeve: 900-0017/2023- 

Datum: 9. 11. 2023 

 

ZAPISNIK 

 

7. redne seje Občinskega sveta Občine Trzin, ki je bila v sredo, 25. oktobra 2023, s pričetkom ob 17. 

uri v sejni sobi Občine Trzin, na Mengeški cesti 22 v Trzinu. 

 
Sejo je sklical župan Občine Trzin Peter Ložar, na osnovi 33. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni 

list RS, št. 94/07 - uradno prečiščeno besedilo, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 - ZUJF, 14/15 - ZUUJFO, 

11/18 - ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 - ZIUZEOP-A in 80/20 - ZIUOOPE), 18. člena Statuta Občine Trzin 

(Uradni vestnik Občine Trzin, št. 2/21 - uradno prečiščeno besedilo) in 27. člena Poslovnika Občinskega 

sveta Občine Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 16/22 – uradno prečiščeno besedilo).  

 
Sejo je vodil župan Peter Ložar. 

 
 
NAVZOČI:   /Lista prisotnosti je priloga izvirniku zapisnika/   

  
Člani OS:  

Milan KARČE /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Anton KRALJ /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Anton 

PERŠAK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Petra PODGORŠEK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Nuša 

REPŠE /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Dunja ŠPENDAL /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Veronika 

WEIXLER /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Milica ERČULJ /SDS/, Miha PANČUR /SDS/, Irena HABAT 

/Gibanje Svoboda/, Boštjan PAPEŽ /Gibanje Svoboda/ in Zoran RINK /Gibanje Svoboda/.  

 
Odsotnost opravičil: Rado GLADEK /SDS/. 

 
Občinska uprava: Polona GORŠE PRUSNIK, Ana MOVRIN, Bojana LENARŠIČ in Barbara GRADIŠEK. 

 

Odsotnost opravičili: / 

 
Navzoči vabljeni:  

 Marko FATUR, direktor Javnega komunalnega podjetja Prodnik d.o.o., pri 2. točki dnevnega reda, 

 Tina ŽVEGELJ, AS Teprom d.o.o., pri 6. točki dnevnega reda, 

 Aleš DOLENŠEK, predsednik Nadzornega odbora Občine Trzin, 

 Metka PRAVST PRIMOŽIČ, odgovorna urednica glasila Odsev. 

 
Opravičeno odsotni: / 

 
Neopravičeno odsotni: / 

 
Ostali navzoči: / 

 



Župan je ugotovil, da je na seji navzočih 12 občinskih svetnic in svetnikov in, da je s tem občinski svet 

sklepčen. 

 

 

Odločanje o dnevnem redu 7. redne seje: 

 

 Predlogi za umik točk z dnevnega reda 7. redne seje: 

Predlogov za umik točk z dnevnega reda 7. redne seje ni bilo.  

 

 Predlogi za razširitev dnevnega reda 7. redne seje z novimi točkami: 

Predlogov za razširitev dnevnega reda z novimi točkami ni bilo.  

 

Župan je predlagal glasovanje o dnevnem redu, ki vsebuje 9 točk.   

 

Članice in člani občinskega sveta so soglasno (12 glasov »za«) sprejeli: 

 

DNEVNI RED:   

1. Potrditev zapisnika 6. redne seje Občinskega sveta Občine Trzin, z dne 27. 9. 2023; 

2. Cene storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja:  

- oskrba s pitno vodo,  

- odvajanje komunalne odpadne vode in 

- zbiranje določenih vrst komunalnih odpadkov; 

3. Vprašanja in pobude občinskih svetnikov; 

4. Predlog sklepa o potrditvi investicijskega programa (IP) za projekt »Vzpostavitev 

zdravstvenih ambulant«; 

5. Pravilnik o dopolnitvi Pravilnika o kriterijih za ugotavljanje upravičenosti do občinske 

socialne pomoči; 

6. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu 

za območje enote urejanja prostora NT-17 SNUGOVEC – JUG, dopolnjen osnutek, prva 

obravnava; 

7. Predlog Rebalansa Proračuna Občine Trzin za leto 2023 – skrajšani postopek; 

8. Predlog Proračuna Občine Trzin za leto 2024 in leto 2025 – prva obravnava; 

9. Sklep o imenovanju skupnega predstavnika občin Lukovica, Mengeš, Moravče in Trzin v Svet 

javnega zavoda Zdravstveni dom Domžale. 

 

 

K točki 1/ 

 

Pod prvo točko dnevnega reda so članice in člani občinskega sveta obravnavali zapisnik 6. redne seje, 

na katerega ni bilo pripomb. 

 

Soglasno (12 glasov »za«) so sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

Zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine Trzin, z dne 27. 9. 2023, se sprejme in potrdi. 

 

 



K točki 2/ 

 

Gradivo je podrobneje predstavil Marko Fatur, direktor Javnega komunalnega podjetja Prodnik d.o.o..  

 

Stališča delovnih teles so podali: Dunja ŠPENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije; Boštjan 

PAPEŽ, predsednik Odbora za gospodarske javne službe, okolje in prostor ter Anton PERŠAK, 

predsednik Odbora za finance in premoženje. 

 

Razpravljali so: Miha PANČUR /SDS/, Marko FATUR /direktor Javnega komunalnega podjetja Prodnik 

d.o.o./, Boštjan PAPEŽ /Gibanje Svoboda/ in župan Peter LOŽAR. 

 

Po končani razpravi so članice in člani občinskega sveta soglasno (12 glasov »za«) sprejeli 

 

SKLEP 

 

1. Občinski svet Občine Trzin potrjuje cene (brez davka na dodano vrednost) storitev izvajanja 

gospodarskih javnih služb varstva okolja: 

 

- storitev oskrbe s pitno vodo: 

 cena vodarine……………………………….. 0,8589 EUR/m3 

 

- storitev odvajanja komunalne odpadne vode: 

 cena storitve…………………………………. 0,3568 EUR/m3 

 

- storitev povezana z greznicami in MKČN (storitev prevzema in odvoza blata iz greznic in 

MKČN): 

 cena storitve…………………………………. 0,5079 EUR/m3 

 

- storitev zbiranja komunalnih odpadkov v višini 0,2004 EUR/kg, od tega: 

 cena storitve…………………………………. 0,1907 EUR/kg 

 cena javne infrastrukture.……………… 0,0097 EUR/kg 

 

- storitev zbiranja biološko razgradljivih odpadkov v višini 0,2909 EUR/kg, od tega: 

 cena storitve…………………………………. 0,2878 EUR/kg 

 cena javne infrastrukture.……………… 0,0031 EUR/kg 

 

2. Navedene cene za izvajanje gospodarskih javnih služb se uporabljajo od 1. 11. 2023 dalje. 

 

Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin. 

 

 

Po končanem glasovanju je sejo zapustil direktor Javnega komunalnega podjetja Prodnik d.o.o..  

 

 

K točki 3/ 

 

Pod to točko dnevnega reda so članice in člani občinskega sveta podali naslednja vprašanja in pobude: 

 



1) Zoran RINK /Gibanje Svoboda/: 

Na zadnji seji je bilo postavljeno vprašanje glede živih mej, ki segajo v cestno območje. Predvsem na 

Jemčevi cesti je eno drevo že skoraj na polovici ceste. Tudi na stranski Jemčevi so ciprese, ki segajo 

več kot 60 oziroma 70 cm v cestno območje. Verjame, da ta cesta še nima uporabnega dovoljenja, 

vendar vseeno je na tem območju lastnik zemljišča občina. Nekateri naj bi celo gradili na občinski 

zemlji in bi bilo to potrebno preveriti. Tudi tam, kjer gre enosmerna ulica z Mengeške proti Jemčevi, 

je na desni strani, kjer naj bi bil že zaključen sodni postopek, veliko vejevja čez pešpot oziroma 

kolesarsko pot. Ali je kaj narejeno na tem, da bi se opozorilo te stranke, oziroma kaznovalo tistega, 

ki je že bil večkrat opozorjen, da ne bi puščal zaraščanja cest v občini Trzin? Tudi v Mlakah je nekaj 

takih objektov, ki niso primerni za na cesto.     

 
Med točko vprašanja in pobude je sejo na kratko zapustila svetnica Veronika Weixler (ob 17.19). 

Prisotnih je 11 članov občinskega sveta. 

 
Župan pojasni, da občina približno dvakrat letno, na začetku poletja in proti koncu poletja, pošlje 

opozorila in na podlagi opozoril se večinoma to uredi. Letos drugič ni bilo poslano, ker so bile avgusta 

druge zadeve. HNG, ki je izvajalec cestne službe, v določenih primerih sam ukrepa. Ko pride do neke 

določene točke, ko pride do upora lastnikov, tam pa pride do inšpekcijskega postopka. To bo pa 

potrebno preveriti, če je letos bil kakšen postopek. Obstajajo standardne točke, kjer pride inšpekcija in 

se potem začne postopek, ki je malo neprijeten, ampak večinoma se potem na koncu pride do tega, da 

se odstrani in zgodba se potem ponovi spomladi in potem zopet jeseni, ko se spet zaraste. Zelenje raste 

naprej. Za same objekte, da naj bi bili na občinskem, pa si ne upa reči.  

 
G. Rink poudari, da je to potrebno preveriti, če so res. 

 
Po besedah župana je Jemčeva zelo ozka in je praktično vrezana med hiše, tako da mogoče celo na 

nekaterih mestih še privatne parcele segajo na cesto. Kar se pa rešuje. V letošnjem letu je bilo rešenih 

pet takih primerov.  

 
Po mnenju Rinka je tam, kjer je stranski krak Pšate, verjetno kar precej občinskega zemljišča.    

 

Župan poudari, da je tam zelo ozko, ker je ta stranski krak bil v bistvu Mlinščica. Bo pa potrebno 

preveriti.  

 
Seji seje zopet pridružila svetnica Veronika Weixler (ob 17.23). Prisotnih je 12 članov občinskega sveta.  

 
 

2) Miha PANČUR /SDS/: 

Določeni prebivalci notranje Jemčeve ulice si želijo enosmerni promet. Ta ulica je res zelo ozka, tako, 

da se dva na določenih mestih praktično ne moreta srečati. Razmišlja sicer o tem, da bi to verjetno 

tam tudi malo zvišalo hitrosti. Dobro bi bilo proučiti ali je smiselna uvedba enosmerne, ker se 

praktično dva avtomobila ne moreta srečati.   

 
Župan odgovori, da bo potrebno z g. Torkarjem preveriti, kaj bi bilo, ampak po vsej verjetnosti bi to 

pomenilo, da je potrebno narediti študijo, ker sedaj ni več možno, da bi se kar sprejel nek ukrep, ne 

da bi se prej preverilo, kaj to pomeni. Če bo stroka ugotovila, da je možno, zlasti kar se tiče dostopov, 

se bo verjetno naredil neke vrste mini referendum, ker pri enosmernih je težava, da se morajo ljudje 

potem, prav domačini, v tem primeru bi bili domačini tisti, ki se morajo držati. Lahko se uvede, samo 

da ne bo potem slabe volje. Za začetek je potrebno preveriti, kaj to sploh pomeni.  



3) Dunja ŠPENDAL /Lista za trajnostni razvoj Trzina/:  

Odkar je objekt bivše Ljubljanske banke prazen, je tam zelo nasmeteno, tudi pri bankomatu, kjer so 

piksne in tudi pri vhodu je kup smeti. Ljudi to zelo moti, ker je vse naokrog nasvinjano. Tudi 

parkirišče je zelo zasedeno. Mogoče je to posledica tega, da je sedaj v Domžalah večina parkirišč 

plačljivih in vozači pridejo na ta konec Trzina in parkirajo. Če greš v Mercator, zelo težko parkiraš. 

Parkira se ob cesti, kjer je znak, da se ne sme. Nihče ne ve, kaj misli narediti Mercator in kaj je z 

objektom Ljubljanske banke, ker je bil del parkirišča prej njihov in jih je bilo potrebno zaprositi za 

dovoljenje, če se ga je kdaj uporabljalo. Tam je sedaj res kaos in črna pika za izgled Trzina.       

 

Župan se strinja s tem. NLB je težava, saj ko ni več nekega nadzora in nekoga, ki čisti, so težave. Bo 

poskušal nekako urediti, da se bo počistilo, vendar pa bi za to moral poskrbeti lastnik, ne občina. Kar 

zadeva parkiranje, se pa intenzivno že zadnjih deset dni preverja, kaj se dogaja v Trzinu zaradi Domžal. 

Pričakoval je, da bo hudo, ampak pravzaprav ni. Mercator je bil že prej približno enako zaseden, vsaj 

po razgovorih z okoliškimi prebivalci. Verjetno je kakšen avtomobil več. Opazovalo se je tudi okrog 

blokov, predvsem pa na Kidričevi, in zaenkrat ni videti nekega povečanja. Ne ve pa, če bo to zdržalo 

na dolgi rok. Če se kdo pelje čez Domžale, lahko opazi, da je verjetno 300 avtomobilov, ki so ne vemo 

kam izginili, ker je bilo to včasih vse zasedeno. Mercator in NLB morata sama poskrbeti za to, kakšen 

bo sistem. Glede na to, da imata praktično celo cesto odprto na parkirišča, bo težko. Če zaprejo, 

izgubijo severozahodni del parkirišč, ker imajo potem samo eno vrsto. 

 

Ga. Špendal meni, da naj potem umaknejo tisti znak prepovedano parkiranje, ker se tam parkira. 

Zadnje čase je tam vedno vse polno.     

 

Po besedah župana tudi v Mercator pride določeno število ljudi in tudi lokal obratuje. Dejstvo je, da 

zjutraj jih kar veliko pusti avtomobile, kar pa so jih tudi že prej puščali. 

 

 

4) Milica ERČULJ /SDS/:  

12 občanov Jemčeve ceste je podalo pisno zahtevo, da bi se med številkama 5 in 6 postavil ležeči 

policaj, ker zjutraj od 6.15 do 7.45 vozijo avtomobili z večjo hitrostjo, kot je predpisano. Vozijo tudi 

po 60 km/h. Podali so pisno zahtevo in želijo tudi pisni odgovor, v kolikor se ležečega policaja ne bo 

postavilo. 

 

Župan odgovori, da ležeči policaj bo postavljen. Ga je pa potrebno naročiti in določiti mikrolokacijo. 

Verjetno bo celo največja težava, kje bo mikrolokacija, torej, pod katerim oknom bo postavljen. Če se 

ne moti je že naročen in tudi prava točka, kjer naj bi bilo najmanj težav, naj bi že bila določena.  

 

 

5) Veronika WEIXLER /Lista za trajnostni razvoj Trzina/:  

Ker se projekt obvoznice še nekaj časa ne bo realiziral, predlaga, da občina začne spodbujati 

alternativnejše oblike prevoza. Ker meni, da se na tem področju naredi premalo, predlaga za 

začetek, da se objavi kakšen članek v Odsevu, na primer, katere so možne oblike prevoza v 

Ljubljano. Da se predstavi vlak, avtobus, car sharing, ki se je absolutno premalo predstavil, in tudi 

pot s kolesom. Tudi sama hodi s kolesom v Ljubljano in je veliko hitrejše kot z avtomobilom in tudi 

veliko manj živcev izgubiš. Da bi se ljudem približalo te alternativne oblike prevoza, dokler se ne 

reši stvari drugače.  

  



Župan meni, da tukaj Odsev ne bo prav veliko pomagal. Sami stanovalci Trzina namreč na Mengeški 

cesti zelo malo prispevajo k prometu. Govora je predvsem o transportu. Kot so pokazali tudi števci 

prometa, gre večina prometa naprej v Mengeš, Kamnik. Težave predstavlja tudi žila tovornega 

transporta (npr. Klemen transport, transport za Calcit, itd.). 

 

Ga. Weixler razume, kje je težava, vendar kljub temu meni, da bi se lahko še vseeno spodbujalo 

alternativnejše oblike. 

 

Župan poudari, da občina aktivno sodeluje tudi pri širitvi železniške povezave. 

 

Po besedah ge. Weixler je sedaj tudi zelo dobro urejena kolesarska povezava. 

 

Župan se s tem strinja. Občina je lahko še največ naredila prav pri kolesarski, da je sedaj karseda 

urejena, tudi od Kamnika navzdol. Tudi v Mengšu je sedaj urejeno, ko se je uredila Slovenska cesta. 

Vmes je sicer luknja, Loka in stari Trzin, vendar naj bi se z novo komasacijo, ki sedaj prihaja, na 

Mengeškem polju, že poskušal vključiti koridor za kolesarsko. Bo pa težko prepričati Mengšane in 

Kamničane, da bi šli na kolo ali pa na vlak. Na vlak bi jih prepričali, če bi imeli enkrat 15 minutni takt, 

in dva tira, kjer bi vlaka hitela eden mimo drugega. Potrebno bo še malo razmisliti. Mogoče lahko 

gospa urednica tudi enkrat še naredi nekaj v tej smeri, ampak dejstvo je, da ima Trzin največje 

probleme pravzaprav s prometom, ki ni nikakor povezan s Trzinom, ampak gre samo čez Trzin.  

 

Ga. Weixler kljub temu meni, da bi se lahko kaj naredilo. Starejši imajo na primer zastonj vlak in veliko 

jih o tem ni obveščenih. Tudi car sharing je v Trzinu, kar je zelo dobro in bi bilo tudi zelo dobro, da bi 

se predstavilo širše občanom in bi več ljudi to uporabljalo. Če bi vedeli za to. Potrebno bi jih bilo samo 

informirati. 

 

Vključi se Metka Pravst Primožič, odgovorna urednica glasila Odsev, ki pove, da se vsak mesec 

obvešča za potovanje z vlakom. 

 

Veroniko Weixler skrbi, da ta krog mladih, ki se obračajo nanjo, to ne zaobjame. 

 

Župan to razume. Na štiripasovnici ni nekih večjih težav, če ne živiš zraven. Mengeška cesta pa je res 

hud problem, zjutraj je prava katastrofa. To vedo vsi, ki ali delajo ali živijo tukaj. Upa, da se bo enkrat 

obrnilo, ker trenutno se res promet vsako leto še malo poveča. Bo potrebno zadevo še malo preveriti.           

 

 

6)  Irena HABAT /Gibanje Svoboda/:  

Problematika prometa je bila že izpostavljena. Iščejo se rešitve na Jemčevi cesti. Verjetno je to vse 

posledica gostote prometa, ki je na Mengeški cesti. Vsi iščejo bližnjice in pobuda ge. Veronike je 

povsem super, ampak zadevo je potrebno razširiti na druge občine, ne na tiste ljudi, ki živijo v Trzinu. 

Na Mengeški cesti je sedaj res nevzdržno. Meni, da bi se morali kot občina odločiti, je že tudi podala 

pobudo za neke plakate, oziroma neko idejo, da se opozori te mimoidoče vozače iz drugih občin, na 

nek bonton, neko etiko voznikov, da ko pridejo na območje občine Trzin, da so pozorni na ljudi, ki 

tukaj živijo. Tranzit je zelo močan in zelo težko se je vriniti v promet. Prihaja tudi že do incidentov, 

do konfliktov. Predvsem je treba apelirati na občine vozače, kot so Mengeš, Kamnik, ki prihajajo 

skozi Trzin. 

 

Župan ima idejo, ki jo bo predstavil na koncu.   



7) Boštjan PAPEŽ /Gibanje Svoboda/:  

1. V letošnjem letu je bila načrtovana okrogla miza v zvezi s problematiko prometa v 

vzhodnem delu Ljubljanske regije. Žal zaradi situacije s poplavami, tega letos ni možno 

pričakovati, upa pa, da se bo to izvedlo v naslednjem letu. Ima pa vprašanje za župana, 

kar zadeva obvoznico. Prejel je informacijo, da morajo Domžale sprejeti OPPN za izvoz 

in zanima ga, če to drži? 

 

Kot je županu znano, naj bi bilo to res. OPPN je in v bistvu je dilema, do kje financira DARS in od kje 

dalje občina. Več informacij pa nima. Pred poletjem je potekal kratek pogovor s predstavniki tudi 

Občine Domžale in so povedali v tej smeri. Predvideva, da bo to šlo naprej, če so že pri OPPN. 

 

 

2. Srečanje z občani, ki ga je sklical župan zaradi poplav, je bilo zelo plodno. Predlaga 

nadaljnje srečanje in mogoče tudi informiranje ljudi o tem, kaj se dogaja. Ljudje so 

prejeli od Centra za socialno delo neka sredstva, tudi sam jih je, in upa, da so prebrali, 

da je potrebno dokazovati z računi, za kaj bodo porabili ta sredstva. Misli, da se ljudje 

tega ne zavedajo. Hkrati so še druge opcije pridobivanja sredstev, ki jih je potrebno 

dokazovati z računi. Lahko pride tudi do situacije, da so ljudje malo posušili, potem pa 

so se jim kasneje pokazale težave. Zato jim je zelo pametno svetovati, mogoče tudi 

kakšen strokovnjak, da je sedaj pravi čas, da renovirajo. Na seji vlade je bil sprejet 

ukrep, da bodo prebivalci upravičeni do 20% predplačila vnesene škode v aplikacijo 

Ajda. S strani občine je bilo to zelo dobro narejeno. Dejstvo je, da moraš imeti sredstva, 

da lahko sploh začneš delati, če nimaš sredstev, lahko postaviš sušilce in malo 

pospraviš, spodaj pa ni dobro. Predlaga, da bi občina oziroma Odsev objavil nek članek, 

katere so vse opcije, kaj je bilo sprejeto in na kaj bo potrebno biti pozoren. Iz lastnih 

izkušenj lahko pove, da se izvajalci kar čudijo, ker želi imeti račune. Zato bi bilo dobro, 

da se naredi še eno srečanje krajanov in, da se objavi v Odsevu, da se ljudi čim bolj 

izobrazi. 

 

Župan odgovori, da se ne čuti kompetentnega. Lahko organizira srečanje in bo poskušal najti nekega 

strokovnjaka in, če bo ga. Pravst malo zbrala informacije.  

 

Vključi se Metka Pravst Primožič, odgovorna urednica glasila Odsev, ki pojasni, da je to zopet od 

primera do primera. To se je že zgodilo. Zadeve so od primera do primera tako različne, da bo potem 

na koncu nekdo rekel, zakaj so bila dana taka navodila, ki sploh ne držijo.  

 

Po besedah Papeža obstaja stran, kjer so vse informacije. Tudi sam je uporabil številko 114, ki je zelo 

dobra številka.  

 

Župan obljubi, da se bo preverilo, kaj je možno narediti. Če bodo konsistentne informacije, ki bodo 

veljale tudi nekaj več kot dva tedna, da jih bo možno dati v neko formo in v nek članek, se bo to 

poskušalo narediti. Kar zadeva srečanje, se bo tudi poskušalo najti nekoga, ki bi bil kompetenten, da 

bi to povedal in da bi vedel.   

 

Zoran Rink, Gibanje Svoboda, potrdi, da je glede računov res. 

 



Vključi se Polona Gorše Prusnik, direktorica občinske uprave, ki pojasni, da so komisije, ko so 

popisovale škodo, vsem povedale, da morajo imeti račune in da bodo morali dokazovati te sanacijske 

stroške z računi. Tisti, ki bodo uveljavljali, ki se bodo odločili, misli, da bi morali vsi vedeti. 

 

Župan zaključi, da se bo mogoče še enkrat dalo v Odsev, da je potrebno predložiti račune, kar je edina 

gotova stvar. Kakšna bo oblika in kako naprej, pa bo potrebno preveriti. 

 

Polona Gorše Prusnik predlaga, da se v Odsevu napiše, da je obvezno vse z računi, da je dokazovanje 

in uveljavljanje teh stroškov možno samo z računi. To bo veljalo vedno, pri enem, drugem ali tretjem, 

ne glede na to pri komu so ljudje prejeli denar. 

 
 

3. Vsem je znano, da se je nekje izgubila vloga, ki jo je oddal za prvo pomoč Rdečega križa. 

Sam je tudi bil na Rdečem križu, kjer so mu povedali, da so se nabrala določena 

sredstva, ki so bila namenjena za Trzin in so jih Trzinci nakazali za tiste najbolj potrebne. 

Težava je, da se pač ne ve kateri so tisti in, da je zelo težko ugotoviti, kdo je najbolj 

potreben pomoči. Mogoče si niti ne upa povedati. Težava je tudi GDPR. To težavo je 

naslovil tudi na Informacijsko pooblaščenko. Prejel je odgovor na petih straneh, ki pa 

ga žal ne razume. Na začetku razume, da lahko, potem nekje na tretji strani ni več 

povsem prepričan, na zadnji strani pa je že popolnoma zmeden. Ta, ki bi moral vedeti, 

kako lahko prideš do neke informacije, da lahko pomagaš ljudem, ki so potrebni 

pomoči, ne da dobijo tisti, ki niso. Ne zdi se mu v redu, da so rekli, da so nabrali denar 

in ga bodo razdelili. Poudari, da noče denarja od tistega, za katerega je bilo zbrano, ki 

je potreben. 

 

Županu je znano, kako ti odgovori zgledajo. Takšni so tudi odgovori, ki jih občina prejme z ministrstva. 

V tem primeru bo pač Rdeči križ moral odreagirati na tak način, da bo pač dobil informacije in se 

mogoče tudi kdaj kdo usmeri. Anonimka tukaj ni nobena težava, če nekdo zapazi, da je nekdo res v 

stiski. Je pa res, da kdor sam ne zaprosi, po navadi tudi ne želi, če pride kdo do njega.  

 

Papež predlaga, da bi dali to v Odsev. Bi pa pozvali ljudi, da se javijo tisti, ki so res potrebni pomoči, 

ne pa tisti, ki niso.   

 

Župan odgovori, da bo tudi o tem potrebno razmisliti in, da se bo o tem mogoče malo pogovoril s 

predsednico Rdečega križa.    

 
 

8) Milan KARČE /Lista za trajnostni razvoj Trzina/:  

1. V krožišču na Mlakarjevi je zopet izpadlo nekaj granitnih kock in bi bilo potrebno 

preveriti, če je smiselno to pred zimo sanirati, ker drugače to kar izpada naprej.   

2. Prejšnji mesec je bil v soboto na bankomatu in mu je zavrnilo kartico, ker da ni veljavna. 

V ponedeljek je dobil informacijo, da je bankomat prazen. To se je potem zgodilo še eno 

soboto v istem mesecu. Tudi v tem mesecu, 9. sredi dneva je bil bankomat brez denarja. 

Tudi po odpadlih listkih tam je vidno, da je sedaj bolj v uporabi, ker banka ne 

funkcionira. Zato je tam okrog tudi večja svinjarija. Ve, da to ni problem občine, ampak 

mogoče samo, če bi nekdo poklical. Sicer so kartice, ampak veliko starejših občanov še 

uporablja denar. 



Župan bo poskušal poklicati. Ko so se začele govorice, ki so se na žalost potem izkazale za resnične, da 

se zapira poslovalnica v Mlakah, je imel sestanek z regionalno direktorico. Kontakt še ima in jo bo 

poskušal poklicati.     

 
 
K točki 4/ 

 

Kratka pojasnila je podal župan. 

 

Stališča delovnih teles so podali predsedniki Statutarno-pravne komisije, Odbora za socialno politiko, 

zdravstvo in dejavnost humanitarnih društev ter Odbora za finance in premoženje. 

 
V razpravi so sodelovali: Anton PERŠAK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Milan KARČE /Lista za 

trajnostni razvoj Trzina/ in župan Peter LOŽAR. 

 

Sledilo je glasovanje. Svetnice in svetniki so soglasno (12 glasov »za«) sprejeli 

 

SKLEP 

 
1. Potrdi se investicijski program (IP) za projekt »Vzpostavitev zdravstvenih ambulant«, ki ga je v 

oktobru 2023 izdelalo podjetje CASTIS d.o.o., Reboljeva ulica 23, 1236 Trzin. 

 
2. Vrednost projekta po tekočih cenah znaša 692.549,84 EUR (vključno z DDV). Projekt se bo izvajal v 

skladu s terminskim planom izvedbe v letu 2023 in 2024. 

 
3. Vire za financiranje projekta zagotavljata: 

- Občina Trzin v znesku 416.713,84 EUR in 

- Republika Slovenija v znesku 275.836,00 EUR. 

 
4. V NRP občine se spremeni veljavni projekt z nazivom »Vzpostavitev zdravstvenih ambulant« tako, 

da se uskladi z določili investicijskega programa (IP). 

 
5. Odobri se izvedba investicije. 

 
Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin. 

 
 
K točki 5/ 

 
Razloge za sprejem Pravilnika o dopolnitvi Pravilnika o kriterijih za ugotavljanje upravičenosti do 

občinske socialne pomoči je na kratko predstavil župan. 

 

Stališča delovnih teles so podali: Dunja ŠPENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije; Anton 

KRALJ, predsednik Odbora za socialno politiko, zdravstvo in dejavnost humanitarnih društev ter Anton 

PERŠAK, predsednik Odbora za finance in premoženje. 

 

K razpravi se ni prijavil nihče, zato je župan predlagal glasovanje. 

 

Svetnice in svetniki so soglasno (12 glasov »za«) sprejeli 



SKLEP 

 

Občinski svet Občine Trzin je sprejel Pravilnik o dopolnitvi Pravilnika o kriterijih za ugotavljanje 

upravičenosti do občinske socialne pomoči. 

 

Pravilnik se objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin in začne veljati naslednji dan po objavi. 

 

 

Seji sta se pridružili Tina Žvegelj, predstavnica podjetja AS Teprom d.o.o. in Ana Movrin, višja svetovalka 

župana za okolje in prostor.  

 

 

K točki 6/ 

 

Uvodna pojasnila je najprej podala Ana Movrin, višja svetovalka župana za okolje in prostor, nato pa je 

gradivo podrobneje predstavila Tina Žvegelj, predstavnica podjetja AS Teprom d.o.o.. 

 

Stališča delovnih teles so podali: Dunja ŠPENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije (Na seji 

komisije se je pojavilo vprašanje, če bo za ta nov objekt potrebno novo gradbeno dovoljenje? Župan 

pojasni, da bo potrebno gradbeno dovoljene, tako kot za vsako drugo hišo.); Boštjan PAPEŽ, 

predsednik Odbora za gospodarske javne službe, okolje in prostor ter Anton PERŠAK, predsednik 

Odbora za finance in premoženje. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je sledilo glasovanje. 

 

Članice in člani občinskega sveta so soglasno (12 glasov »za«) sprejeli 

 

Sklep  

o sprejemu dopolnjenega osnutka Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem 

podrobnem prostorskem načrtu za območje enote urejanja prostora NT-17 SNUGOVEC – JUG 

 

Sprejme se dopolnjen osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem 

prostorskem načrtu za območje enote urejanja prostora NT-17 SNUGOVEC – JUG. 

 

Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin. 

 

 

Sejo sta zapustili Ana Movrin, višja svetovalka župana za okolje in prostor in Tina Žvegelj, predstavnica 

podjetja AS Teprom d.o.o., pridružila pa se je Bojana Lenaršič, višja svetovalka župana za finance in 

proračun. 

 

 

K točki 7/ 

 

Predlog Rebalansa Proračuna Občine Trzin za leto 2023 in Amandma št. 1 k predlogu, je podrobneje 

predstavila Bojana Lenaršič, višja svetovalka župana za finance in proračun. Besedilo Amandmaja št. 

1 se glasi: 

 



» ŽUPAN 

 

Občinskemu svetu 

Občine Trzin 

 

Zadeva: Amandma št. 1 k Rebalansu Proračuna Občine Trzin za leto 2023 

1.  V Rebalansu Proračuna Občine Trzin za leto 2023 se v celoti nadomesti I. SPLOŠNI DEL (priloženo 

amandmaju) 

 

2. V 2. členu Odloka o Rebalansu Proračuna Občine Trzin za leto 2023, se v tabeli A. BILANCA 

PRIHODKOV IN ODHODKOV, spremenijo zneski, in sicer 

2.1.  v vrstici I. SKUPAJ PRIHODKI (70+71+72+73+74) tako da znesek znaša: »7.091.151« 

2.2.  v vrstici TEKOČI PRIHODKI (70+71)  tako da znesek znaša: »4.842.026« 

2.3.  v vrstici III. PRORAČUNSKI PRESEŽEK, PRIMANJKLJAJ (I.-II.) tako da znesek znaša: 

»-4.343.976« 

2.4.  v vrstici IX. SPREMEMBA STANJA SREDSTEV NA RAČUNU (I.+IV.+VII.-II.-V.-VIII.) tako da 

znesek znaša: »-4.343.976« 

2.5.  v vrstici XI. NETO FINANCIRANJE (VI.+VII-VIII.-IX.) tako da znesek znaša: »4.343.976« 

 

3. V Obrazložitvah Rebalansa Proračuna za leto 2023 se pri opisu konta 740- Transferni prihodki 

iz drugih javnofinančnih institucij prva tabela nadomesti z naslednjima:  

 

Namen 2023 v EUR 

Požarna taksa 13.000,00 

Fundacija za šport 27.000,00 

SKUPAJ 40.000,00 

 

Namen 2023 v EUR 

Odprava posledic poplav 1.119.213,00 

Povračilo intervencijskih stroškov 63.941,18 

SKUPAJ 1.183.154,18 

 

Obrazložitev: 

 

Občina Trzin je iz državnega proračuna za odpravo posledic poplav prejela sredstva v višini 1.119.213,00 

EUR, ki so bila v celoti nakazana dne 23.10.2023, zato predlagamo amandma k Rebalansu Proračuna 

za leto 2023. Poleg omenjenih sredstev, se spremeni tudi pričakovani znesek iz naslova povračila 

upravičenih intervencijskih stroškov. Odobreni znesek povračila znaša 63.941,18 EUR.  

Navedene spremembe vplivajo na izid bilance prihodkov in odhodkov, na odlok ter na obrazložitev 

Rebalansa Proračuna Občine Trzin za leto 2023. 

 

                                                                                                                                     župan 

                                                                                                                                Peter Ložar, l.r.« 

 

 



Stališča delovnih teles so podali: Dunja ŠPENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije; Nuša 

REPŠE, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja; Boštjan PAPEŽ, predsednik 

Odbora za gospodarske javne službe, okolje in prostor; Anton KRALJ, predsednik Odbora za socialno 

politiko, zdravstvo in dejavnost humanitarnih društev; Veronika WEIXLER, predsednica Odbora za 

kulturo, šolstvo, šport in dejavnost društev; Dunja ŠPENDAL, predsednica Komisije za informiranje, 

občinska priznanja, proslave in promocijo občine ter Anton PERŠAK, predsednik Odbora za finance in 

premoženje. 

 

K razpravi se ni prijavil nihče, zato je župan predlagal glasovanje.  

 

Članice in člani občinskega sveta so najprej soglasno (12 glasov »za«) sprejeli Amandma št. 1 k 

Rebalansu Proračuna Občine Trzin za leto 2023. 

 

 

Nato je sledilo še glasovanje o osnovnem sklepu, ki se mu doda besedilo »vključno s sprejetim 

amandmajem.« Članice in člani občinskega sveta so soglasno (12 glasov »za«) sprejeli 

 

SKLEP 

 

Občinski svet Občine Trzin je na 7. redni seji dne 25. 10. 2023 obravnaval in sprejel predlog Rebalansa 

Proračuna Občine Trzin za leto 2023, predložen v obliki Odloka o Rebalansu Proračuna Občine Trzin za 

leto 2023, predloga splošnega dela in posebnega dela Rebalansa Proračuna Občine Trzin za leto 2023, 

predloga Načrta razvojnih programov Občine Trzin za leto 2023-2026 in Obrazložitev Rebalansa 

Proračuna Občine Trzin za leto 2023 kot celote, vključno s sprejetim amandmajem. 

 

Odlok o Rebalansu Proračuna Občine Trzin za leto 2023 se objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin in 

začne veljati naslednji dan po objavi, drugi sprejeti deli Rebalansa Proračuna Občine Trzin za leto 2023 

se objavijo na spletni strani Občine Trzin. 

 

 

K točki 8/ 

 

Višja svetovalka župana za finance in proračun je podrobneje predstavila tudi Predlog Proračuna 

Občine Trzin za leto 2024 in leto 2025 v prvi obravnavi. 

 

Stališča delovnih teles so podali: Dunja ŠPENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije; Nuša 

REPŠE, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja; Boštjan PAPEŽ, predsednik 

Odbora za gospodarske javne službe, okolje in prostor; Anton KRALJ, predsednik Odbora za socialno 

politiko, zdravstvo in dejavnost humanitarnih društev; Veronika WEIXLER, predsednica Odbora za 

kulturo, šolstvo, šport in dejavnost društev; Dunja ŠPENDAL, predsednica Komisije za informiranje, 

občinska priznanja, proslave in promocijo občine ter Anton PERŠAK, predsednik Odbora za finance in 

premoženje. 

 

Razpravljali so: Anton PERŠAK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, župan Peter LOŽAR, Irena HABAT 

/Gibanje Svoboda/, Bojana LENARŠIČ / višja svetovalka župana za finance in proračun/ in Boštjan 

PAPEŽ /Gibanje Svoboda/. 

 

 



8.1/ Po končani razpravi so članice in člani občinskega sveta najprej soglasno (12 glasov »za«) sprejeli 

 

SKLEP 

 

Občinski svet Občine Trzin je na 7. redni seji dne 25. 10. 2023 obravnaval predlog Proračuna Občine 

Trzin za leto 2024, predložen v obliki Odloka o Proračunu Občine Trzin za leto 2024, predloga splošnega 

dela in posebnega dela Proračuna Občine Trzin za leto 2024, predloga Načrta razvojnih programov 

Občine Trzin za leto 2024-2027 in Obrazložitev Proračuna Občine Trzin za leto 2024 kot celote.  

 

Občinski svet soglaša, da je predlog Proračuna Občine Trzin za leto 2024 primerna osnova za pripravo 

predloga Proračuna Občine Trzin za leto 2024 za drugo obravnavo in nalaga predlagatelju, da ob 

pripravi predloga za drugo obravnavo izpelje javno razpravo v skladu z 99. členom Poslovnika 

Občinskega sveta Občine Trzin in v okviru možnosti upošteva pripombe in predloge iz razprav na sejah 

delovnih teles Občinskega sveta, seje Občinskega sveta ter javne razprave. 

 

Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin in začne veljati naslednji dan po objavi.  

 

 

8.2/ Nato so članice in člani občinskega sveta soglasno (12 glasov »za«) sprejeli še 

 

SKLEP 

 

Občinski svet Občine Trzin je na 7. redni seji dne 25. 10. 2023 obravnaval predlog Proračuna Občine 

Trzin za leto 2025, predložen v obliki Odloka o Proračunu Občine Trzin za leto 2025, predloga splošnega 

dela in posebnega dela Proračuna Občine Trzin za leto 2025, predloga Načrta razvojnih programov 

Občine Trzin za leto 2025-2028 in Obrazložitev Proračuna Občine Trzin za leto 2025 kot celote.  

 

Občinski svet soglaša, da je predlog Proračuna Občine Trzin za leto 2025 primerna osnova za pripravo 

predloga Proračuna Občine Trzin za leto 2025 za drugo obravnavo in nalaga predlagatelju, da ob 

pripravi predloga za drugo obravnavo izpelje javno razpravo v skladu z 99. členom Poslovnika 

Občinskega sveta Občine Trzin in v okviru možnosti upošteva pripombe in predloge iz razprav na sejah 

delovnih teles Občinskega sveta, seje Občinskega sveta ter javne razprave. 

 

Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin in začne veljati naslednji dan po objavi.  

 

 

Po končanem glasovanju je sejo zapustila Bojana Lenaršič, višja svetovalka župana za finance in 

proračun.  

 

 

K točki 9/ 

 

Poročala je predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Nuša Repše. Komisija 

predlaga, da se za skupno predstavnico občin Lukovica, Mengeš, Moravče in Trzin v Svetu javnega 

zavoda Zdravstveni dom Domžale imenuje Anico Mušič.  

 

Stališči delovnih teles sta podala Dunja ŠPENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije in Anton 

KRALJ, predsednik Odbora za socialno politiko, zdravstvo in dejavnost humanitarnih društev.  



 

Razpravljal ni nihče. 

 

Članice in člani občinskega sveta so soglasno (12 glasov »za«) sprejeli 

 

SKLEP 

o imenovanju skupne predstavnice občin Lukovica, Mengeš, Moravče in Trzin v Svet javnega 

zavoda Zdravstveni dom Domžale   

 

1. Občinski svet Občine Trzin imenuje Anico MUŠIČ za skupno predstavnico občin Lukovica, Mengeš, 

Moravče in Trzin v Svetu javnega zavoda Zdravstveni dom Domžale.  

 

2. Ta sklep prične veljati naslednji dan po objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin.  

 

 

Ker so bile obravnavane vse točke dnevnega reda, je župan sejo ob 18.27 zaključil.  

 

 

Zapisala:                       ŽUPAN 

Barbara GRADIŠEK                                                           Peter LOŽAR 

 


